
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
 
Kunnanvaltuusto 28.04.2025 § 20    
      
 

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.   
 

  
Päätös Valtuutettu Santeri Nousjoki teki Anne Tuomaila-Lähteenmäen, Tiina 

Malmin, Ari Wahlbergin, Topias Rauhamaan, Matti Sallilan, Marko 
Hietalan, Sirpa Kinnarin ja Liisa Korpelan allekirjoittaman 
valtuustoaloitteen koskien kummiluokkien nimeämistä uusille 
valtuutetuille.  
 
Valtuutettu Santeri Nousjoki teki Anne Tuomaila-Lähteenmäen, Tiina 
Malmin, Ari Wahlbergin, Topias Rauhamaan, Matti Sallilan, Marko 
Hietalan, Sirpa Kinnarin ja Liisa Korpelan allekirjoittaman 
valtuustoaloitteen koskien erityisen vaativan erityisopetuksen tilojen 
parantamista.   
 
Valtuutettu Santeri Nousjoki teki Anne Tuomaila-Lähteenmäen, Tiina 
Malmin, Ari Wahlbergin, Topias Rauhamaan, Matti Sallilan, Marko 
Hietalan ja Sirpa Kinnarin allekirjoittaman valtuustoaloitteen koskien 
tekstityksen lisäämisestä kunnanvaltuuston kokoustallenteisiin.  
 
Valtuutettu Santeri Nousjoki teki Anne Tuomaila-Lähteenmäen, Tiina 
Malmin, Ari Wahlbergin, Topias Rauhamaan, Matti Sallilan, Marko 
Hietalan ja Sirpa Kinnarin allekirjoittaman valtuustoaloitteen koskien 
hankesalkun käyttöönottoa Kärkölän kunnassa.  
 
Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki luki kuntalaisaloitteen - Kärkölän 
alkuopetuksesta ei tule säästää.  
 
Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki esitti kysymyksiä liittyen 
minitalomessujen projektipäällikkyyteen ja kustannuksiin. Pormestari 
kehotti toimittamaan kysymykset kunnan kirjaamoon ja kansliapäällikölle.   
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki valtuustoaloitteen koskien kielletyn 
ajosuunnan merkkiä Kaarelantien ja Osuuspankin parkkialueelta tulevalle 
rampille.  
 
Valtuutetut Kauko Issakainen ja Santeri Nousjoki tekivät valtuustoaloitteen 
koskien monitoimikaukalon tennisverkon kiinnitystä. 
 
Valtuutettu Tiina Malm teki valtuustoaloitteen koskien 
luottamushenkilöiden sähköpostiosoitetta. 
 



Valtuutettu Sirpa Kinnari luki kuntalaisen viestin päättäjille liittyen 
kehitysvammaisten tukiin. 

 


